


REDRAGON

DARK AVENGER 2

Wired Mechanical Gaming Keyboard



Please scan here to download user manual

US UK

Dear user

Thank you for you choosing **REDRAGON** Brand, to protect your rights and for better customer service, we ask that you note our warranty rules.

- Within guaranty period, repair is guaranteed for failure due to electrical circuit problems. Man-made damages, such as disassembly, hard impacts, submersion into water, plugging into improper current or voltage, and damage caused by natural disasters such as fire, flood, or earthquake are not included.
- Consumable parts (such as foot stick) and spare parts replacement are no included in our warranty.

OS support

Windows XP/Vista/Win7/Win8/Win10

Function Introduction

- Computer USB port interfaces with the keyboard without needing to install drivers or software.
- Multi-level backlight brightness: Press and hold the [FN] key, and then press the arrow key "↑" to increase the backlight brightness of the keyboard. Press and hold the [FN] key, and then press the arrow key "↓" key to decrease the backlight brightness of the keyboard.
- There are 18 backlighting effects:
 - FN + [Insert] key: switch 3 backlighting modes: 1.The trial of Light : 2. Breathing 3. Normally on
 - FN + [Home]: switch 3 backlighting modes: 1. Ripple Graff 2. Pass without Trace 3. Coastal
 - FN + [Page Up]: switch 3 backlighting modes: 1. Both ways 2.Surmount 3. Fast and the furious
 - FN + [Del]: switch 3 backlighting modes: 1. Go with the stream 2. Clouds fly 3. Winding Paths
 - FN + [End]: switch 3 backlighting modes: 1. Flowers blooming 2.Snow winter jasmine 3.Swift action
 - FN + [Page Down]: switch 3 backlighting modes: 1. Hurricane 2. Accumulate 3.Digital Times
- To disable the [WIN] key: Press and hold the [FN] key, and then press left [WIN] key to turn off [WIN] key in order to avoid leaving gaming function if user presses [WIN] key by mistake. Repeat the above operation to restore the function.
- Adjustable lighting direction: When backlit keys are cycling through effects press FN + [←] to change directions.
- Adjustable colors: Press FN+[→] to change backlight colors
- Adjustable lighting speed: Press FN+ [-] or FN+ [+] adjust lighting effect speed
- Customized backlighting mode: Press FN+[~] get ready for set the colors on the key , [~] key now is your palette, Press FN+[~] for color switching, there are 9 modes including 8


colors options and light off mode , 4 indicators twinkle in same time during customization, Press the desired key for colors setting . Press FN+[~] key to save the setting. For example, Set [T] key as BLUE color, FN+[~] → press the letter [T] key →Press FN+[→] to switch palette key [~] as BLUE color →Press [T] key again to set Blue color on it →Press FN+[~]to save the customization. 9, FN+PRTSC: Back to factory setting


Multi-media keys (FN+F1~F12)

- FN+F1 Open the media player
- FN+F2 Volume down
- FN+F3 Volume up
- FN+F4 Mute
- FN+F5 Stop
- FN+F6 Pre-track
- FN+F7 Play/ Pause
- FN+F8 Next track
- FN+F9 E-mail
- FN+F10 Home
- FN+F11 Calculator
- FN+F12 Search

FAQ

- If the keyboard doesn't respond, please check if the keyboards USB cable is correctly inserted into the corresponding USB port on the computer, or try another USB port on the computer.
- If you spill liquid on the keyboard, please remove keyboardsUSB cable from the computer immediately. Wipe up excess liquid and put the keyboard in a warm place (for instance, under a lamp) to let the keyboard dry naturally before using again.






REDRAGON

DARK AVENGER 2

Wired Mechanical Gaming Keyboard



Please scan here to download user manual

RU

Уважаемый пользователь

спасибо за выбор марки **REDRAGON** С целью защиты ваших прав и для более качественного обслуживания мы просим учитывать наши условия гарантии.

- В течение гарантийного периода гарантия распространяется на устранение повреждений, вызванных проблемами в электрической цепи. Повреждения, произошедшие по вине человека, такие как разборка, жесткие удары, погружение в воду, подключение к цепи с ненормативным током или напряжением, а также ущерб, вызванный стихийными бедствиями, включая пожар, наводнение или землетрясение, в условия гарантии не включены.
- Расходные детали (например, педаль для ног) и работы по замене запасных частей гарантию не включены.

Поддержка операционных систем

Windows XP/Vista/Win7/Win8/Win10

Введение в функции

- Подключение к компьютеру через порт USB без необходимости установки драйверов или программного обеспечения.
- Несколько уровней яркости подсветки: Нажмите и удерживайте клавишу [FN], затем нажмите клавишу со стрелкой "↑" для увеличения яркости подсветки клавиатуры. Нажмите и удерживайте клавишу [FN], затем нажмите клавишу со стрелкой "↓" для уменьшения яркости подсветки клавиатуры.
- Имеется 18 эффектов подсветки:
 - FN + [Insert]: переключение между 3 режимами подсветки: 1. Проба цвета 2. Пульсация 3. Обычно вкл.
 - FN + [Home]: переключение между 3 режимами подсветки: 1. Рыбь граффити 2. Угасание без следа 3. Морской берег
 - FN + [PAGE UP]: переключение между 3 режимами подсветки: 1. В обе стороны 2. Венец 3. Форсаж
 - FN + [Del]: переключение между 3 режимами подсветки: 1. Поток 2. Полет облаков 3. Пути ветра
 - FN + [End]: переключение между 3 режимами подсветки: 1. Цветение 2. Белый жасмин 3. Быстрое действие
 - FN + [PAGE Down]: переключение между 3 режимами подсветки: 1. Ураган 2. Аккумуляция 3. Цифровые времена
- Отключение клавиши [WIN]: Нажмите и удерживайте клавишу [FN], затем нажмите левую клавишу [WIN] для ее отключения, чтобы случайно не покинуть игру, если пользователь нажмет клавишу [WIN] по ошибке. Повторите действия, описанные выше, чтобы вновь включить данную клавишу.


- Выбор направления подсветки: Во время поочередного переключения эффектов подсветки нажмите FN + [←], чтобы изменить направление.
- Выбор цвета: Нажмите FN+[~] для изменения цвета подсветки
- Выбор скорости подсветки: Нажмите FN+ [-] или FN+ [+] для настройки скорости подсветки
- Индивидуальный режим подсветки: Нажмите FN + [~] и приготовьтесь для задания цвета для клавиши. Клавиша [~] теперь является вашей палитрой. Нажмите FN+[~] для переключения цвета. Вы можете выбрать любой из 9 режимов, включая 8 вариантов цвета и режим выключения подсветки. Во время настройки будут одновременно мигать 4 индикатора. Нажмите желаемую клавишу для настройки цвета. Нажмите FN+[~], чтобы сохранить настройку. Так, например, чтобы задать для клавиши с буквой [T] синий цвет: нажмите FN+[~] → нажмите букву [T] → нажмите FN+[→], чтобы переключить клавишу палитры [~] на синий цвет → вновь нажмите [T] , чтобы задать для нее синий цвет →нажмите FN+[~]), чтобы сохранить настройку.
- FN+PRTSC: Возврат к заводским настройкам:

Мультимедийные клавиши

- FN+F1 Медиаллеер
- FN+F2 Громк.-
- FN+F3 Громк.+
- FN+F4 Выкл. звук
- FN+F5 Стоп
- FN+F6 Пред. трек
- FN+F7 Воспр./пауза
- FN+F8 След. трек
- FN+F9 Эл. почта
- FN+F10 Главная
- FN+F11 Калькулятор
- FN+F12 Поиск

Часто задаваемые вопросы

- Если клавиатура не отвечает, убедитесь, что ее USB-разъем надежно вставлен в соответствующий USB-порт компьютера, или попробуйте вставить USB-разъем в другой порт компьютера.
- При пролитии жидкости на клавиатуру, немедленно отсоедините ее USB-разъем от компьютера. Сотрите жидкость и, прежде чем использовать вновь, поместите клавиатуру в теплое место, например, под лампу, чтобы она просохла естественными образом.



型号	K568RGB-2 V2/8245	备注：尺寸：100x100mm (折页) 材质：80g书写纸 印刷：单黑色双面印刷		文件编号	
名称	说明书				
日期	2021-9-14				
页码	1 OF 1	文件编号		核准	
绘图	雷国建 审核				
		版本		A.0	

